
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 20.07.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Znak: BR.0004.43.2020 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 23.06.2020 roku miały miejsce obrady XXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w Sulechowie zwołanej z inicjatywy Burmistrza Sulechowa. Tematem sesji nadzwyczajnej 

były uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2020 rok,  

w szczególności dotyczące Centrum Usług Wspólnych. Sesja została przerwana w trakcie obrad 

ze względu na brak kworum. 

2. W dniu 24.06.2020 roku komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska wzięła udział 

w spotkaniu radnych Rady Miejskiej z Prezesem Zarządu B+C EKO-ENERGIA sp. z o.o.  

w Nowym Świecie Panem Jakubem Wrąblem. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, Zastępca Burmistrza Sulechowa Pan Marcin 

Górzny oraz radni: Pan Przemysław Pokład, Pan Wojciech Szefner, Pan Zbigniew Trompa, Pan 

Krzysztof Kluczyński.   

3. W dniu 24.06.2020 roku odbył się pogrzeb honorowego obywatela Gminy Sulechów Pana 

Bernarda Grupy. Na pogrzebie Radę reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Radosław Murkowski wraz z radnymi: Panem Romanem Rakowskim oraz Panem Sebastianem 

Różyckim. 

4. W dniu 26.06.2020 r. miały miejsce obrady XXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w Sulechowie zwołanej z inicjatywy Burmistrza Sulechowa. Tematem sesji nadzwyczajnej 

były uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2020 rok,  

w szczególności dotyczące Centrum Usług Wspólnych. 

5. W dniu 29.06.020 roku przed sulechowskim ratuszem odbył się protest mieszkańców gminy 

Sulechów przeciw powstaniu w Kalsku hodowli fermy trzody chlewnej. W proteście udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosława Murkowski wraz z radnymi Panem 

Krzysztofem Kluczyńskim, Panem Wojciechem Szefnerem, Panem Piotrem Bodnarem, Panem 

Zbigniewem Trompą oraz Panem Przemysławem Pokładem.  

6. W dniu 07.07.2020 roku odbyły się rozmowy i nagrania do programu Alarm w sprawie 

budowy przemysłowej fermy trzody chlewnej. Na spotkaniu Radę reprezentowali radni: Pan 

Wojciech Szefner, Pan Piotr Bodnar oraz Krzysztof Kluczyński. 

7. W dniu 10.07.2020 roku odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie  

z Dyrektor Przedszkola Publicznego nr 7 na osiedlu Zacisze celem zobaczenia stanu obiektu 

przedszkola oraz ewentualnego ujęcia zadania remontu i termomodernizacji tego obiektu na 

liści wniosków do realizacji z Funduszu Inwestycji Samorządowych. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski wraz z II Wiceprzewodniczącą 

Panią Agnieszką Szeląg oraz radni: Pani Elżbieta Musiałek, Pan Wojciech Szefner, Pan 

Zbigniew Trompa, Pan Czesław Grzeszyński, Pan Stanisław Kaczmar, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Przemysław Mikołajczyk. 

8. W dniu 10.07.2020 roku miało miejsce spotkanie Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana 

Radosława Murkowskiego wraz z radną Elżbietą Musiałek z przedstawicielami Spółki Wodnej 

funkcjonującej na terenie Gminy Sulechów celem omówienia ewentualnej wspólnej realizacji 

zadań związanych z oczyszczaniem rowów melioracyjnych.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

9. W dniu 14.07.2020 roku miały miejsce obrady XXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej  

w Sulechowie zwołanej z inicjatywy Burmistrza Sulechowa. Tematem sesji nadzwyczajnej 

były uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Giny Sulechów 

oraz projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów. 

10. W dniu 15.07.2020 roku odbyło się walne posiedzenie zarządu stowarzyszenia Lubuskie 

Trójmiasto, na którym zatwierdzono sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z działalności 

jednostki oraz powołano nowe władze stowarzyszenia. Na posiedzeniu Gminę Sulechów 

reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław Murkowski wraz 

z Burmistrzem Sulechowa Panem Wojciechem Sołtysem oraz Sekretarzem Gminy Sulechów 

Panią Magdaleną Klucznik. 

11. W dniu 17.07.2020 roku odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej  

w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawach uchwał 

kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Agnieszka Szeląg, Pan Zbigniew Trompa, Pan Jan Rerus, Pan Wojciech Szefner, Pani Sebastian 

Różycki. 

12. W dniu 17.07.2020 roku odbyło się w siedzibie Starostwa Zielonogórskiego spotkanie 

Burmistrza Sulechowa i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie ze Starostą 

Zielonogórskim i Zarządem Powiatu Zielonogórskiego w sprawach bieżących. W części 

spotkania udział wzięli również przedstawiciele Spółki Rolnej Kalsk.  

Dyżury Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie odbywały się w sposób zdalny. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma i interpelacje: 

1. Pisma od podmiotów gospodarczych w sprawie przyjęcia uchwały dotyczącej zwolnienia 

wybranych podmiotów z podatku od nieruchomości w związku z ograniczeniem ich 

działalności w wyniku epidemii koronawirusa. Na pisma udzieliłem stosownej odpowiedzi.   

2. Pismo Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  w Zielonej Górze wraz  

z 16 tomem Lubuskich Materiałów Konserwatorskich zawierającym opis dworca PKS  

w Sulechowie. O możliwości odebrania materiałów w Biurze Rady poinformowałem Państwa 

radnych. 

3. Pismo od Gminnej Spółki Wodnej o dofinansowanie celowe. Udzielono odpowiedzi oraz 

wskazano właściwe komisje do dalszego rozpatrywania sprawy. 

4. Pismo mieszkańca Sulechowa o przykrycie rowu wzdłuż ulic Brzozowa i Wańkowicza 

Brzeziu k. Sulechowa – skierowałem pismo do rozpatrzenia przez Komisję ds. Wsi oraz 

Komisję Przestrzegania i Ochrony Środowiska. 

5. Pismo Komendanta Miejskiego PSP w Zielonej Górze w sprawie udzielenia pomocy na 

zakup specjalistycznego pojazdu. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

6. Pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie desygnowania radnego do Komisji 

Konkursowej na Dyrektora SP3. 

7. Pismo dyrekcji i Rady Rodziców Przedszkola Nr 7 w Sulechowie w sprawie 

termomodernizacji obiektu przedszkola. Na pismo udzielę odpowiedzi po najbliższej sesji  

w zależności od decyzji jakie na niej zapadną. 

8. Zapytanie radnego Piotra Miszkiewicza dotyczące kosztów utrzymania Straży Miejskiej. 

Zapytanie przekazałem Burmistrzowi Sulechowa.  

9. Pismo w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Cigacice. 

Pismo przekazałem Burmistrzowi celem zajęcia stanowiska. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

10. Informacja przedstawicieli Spółki Rolnej w Kalsku o umożliwienie spotkania z radnymi. 

Wysłałem Państwu radnym zapytanie mailowe w tej sprawie. 

11. Pismo od firmy B+C Eko-Energia Nowy Świat w sprawie spotkania z radnymi. Wysłałem 

Państwu radnym zapytanie mailowe w tej sprawie. 

12. Zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie kosztów CUW. Udzielona została odpowiedź. 

13. Skarga radnego Romana Rakowskiego na dyrektora Centrum Usług Wspólnych. Skargę 

przekazałem Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w celu jej rozpatrzenia. 

14. Zapytanie radnego Jana Rerusa w sprawie parkowania pojazdów na podwórkach wspólnot 

mieszkaniowych. Temat przekazałem Burmistrzowi w celu zajęcia stanowiska. 

15. Wysłałem na prośbę Regionalnej Izby Obrachunkowej pismo z wyjaśnieniami dotyczącymi 

przebiegu XXIII i XXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


